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Netwerk Bunnik Samen - Jaarverslag 2023 
 

Voorwoord 
 
In het College- en Raadsprogramma van onze nieuwe gemeenteraad en ons college van B&W is de 
ambitie opgenomen om een nieuwe visie te formuleren op het zogenaamde ‘voorliggend veld’. 
Daaronder verstaan we: alle voorzieningen en initiatieven in de drie kernen van onze gemeente waar 
je terecht kunt voor hulp, ondersteuning, ontmoeting, zingeving, plezier en antwoorden op je vragen 
zonder dat je daar een indicatie voor hoeft te hebben.  
Het Netwerk heeft in 2021 en 2022 een stevige basis gebouwd om samen met de gemeente vorm en 
inhoud te geven aan die nieuwe visie. 
 
Halverwege 2022 werd ons echter duidelijk dat het Rijk voornemens was om de gemeentes te 
faciliteren om tot integraal beleid te komen. Een citaat uit de brief van VWS aan de gemeentes: 
"Er gebeurt veel, maar we beseffen ons ook dat er nog grote uitdagingen zijn. We willen daarom 
meer samenhang faciliteren tussen de verschillende onderdelen in het gezondheidsbeleid, sport, 
bewegen en de sociale basis (een integrale aanpak) en stellen hier gerichte middelen voor ter 
beschikking. Hierbij gaat het natuurlijk om maatwerk, afhankelijk van het lokale vraagstuk. Daarvoor 
zijn we aan het bekijken of we hiervoor een specifieke uitkering beschikbaar kunnen stellen, waarbij 
gemeenten gelijktijdig een aanvraag kunnen indienen rondom meerdere thema's. Hiermee hopen we 
gemeenten beter in staat te stellen met de hierboven genoemde opgaves aan de slag te gaan. Deze 
brief is een vooraankondiging van de ideeën hieromtrent." 

Het College en het Netwerk hebben afgesproken dat beide ontwikkelingen vanaf het begin met 
elkaar in samenhang moeten worden gebracht. Omdat in het najaar van 2022 nog geen echt zicht 
was op het tijdspad van het traject vanuit het ministerie van VWS is onderling overleg besloten dat 
gemeente en Netwerk het jaar 2023 beschouwen als een overgangsjaar.  
Het Netwerk richt zich in 2023 op bestendiging en onderhoud van de bestaande activiteiten en het 
verder versterken van de netwerkstructuur als drager van de activiteiten en de afstemming met o.a. 
het Centrum voor Elkaar. 
Daarnaast levert het Netwerk een bijdrage aan het ontwikkelen van een realistisch tijdpad voor en 
uitwerking van de nieuwe beleidsvisie op het voorliggend veld.  
 
Het jaar 2023 als overgangsjaar dus. Maar het jaar 2023 is bepaald geen jaar geweest waarin we als 
Netwerk ‘op de winkel hebben gepast’. Integendeel! 
Er is veel gebeurd en daarvan doen we met plezier én met gepaste trots verslag in dit Jaarverslag 
2023 van Netwerk BunnikSamen. 
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Inleiding 
 
Als Netwerk BunnikSamen dragen we ons steentje bij en willen we het mogelijk of makkelijker maken 
dat iedereen in onze gemeenschap, met speciale aandacht voor de meest kwetsbaren onder ons, 
gelukkige en vitale keuzes kan maken en kan meedoen!  
Samen plezier hebben, iets voor anderen betekenen, letterlijk en figuurlijk in beweging zijn, 
meedoen, zinvol bezig zijn: dat geeft levensvreugde en versterkt de vitaliteit. 
Als netwerk geloven wij in de kracht van onze gemeenschap. In de kracht van initiatieven en 
activiteiten van individuele inwoners en inwoners actief in groepsverband of in een collectief. Als 
netwerk verenigen we sinds 4 jaar diverse burgerinitiatieven en maatschappelijke organisaties, zorg 
en welzijn voor meer samenhang in onze activiteiten, betere communicatie naar inwoners en 
bundeling van mens- en organisatiekracht. Deelnemers gebruiken het netwerk om hun eigen 
activiteiten te versterken én zetten zich samen in voor het creëren en versterken (of juist stopzetten) 
van projecten met en voor alle inwoners. De Zomerschool en de Website BunnikSamen en het 
BunnikSamenFestival zijn daar mooie voorbeelden van.  
Onze motivatie is om het gewoon beter te willen doen voor onze inwoners, maar óók dat we het 
beroep op professionele maatwerkvoorzieningen in Bunnik willen verminderen en de noodzaak voor 
een aparte welzijnsorganisatie overbodig wordt. Wij denken dat dat kan en ook dat vóór, dóór en 
mét inwoners - waar het kan - de voorkeur heeft boven (nog meer) professionele inzet. 
 
Het Netwerk is actief op en als ‘voorliggend veld’ en wil een duurzame rol spelen in, op en voor het 
sociaal domein. Verbindingen zijn cruciaal. Veel problemen kunnen niet effectief vanuit één kolom 
worden aangepakt. De onderliggende factoren van o.a. veel (dure) zorg liggen op het sociale vlak: 
relatieproblemen, financiële problemen, werkproblemen, eenzaamheid, opvoedingsproblemen. 
Integraal werken aan gezondheid: dat betekent samenwerking met verschillende beleidsterreinen en 
met meerdere partijen. We weten inmiddels dat méér zorg- en welzijn (de ‘zorgreflex’) niet de 
oplossing is om te komen tot gezondere en gelukkigere mensen. Een andere insteek, een ander 
uitgangspunt wel: uitgaan van werkelijke behoeften van mensen, meer ‘zelf’ en 'met elkaar' 
oplossen, kritisch zijn op gebruikelijke antwoorden en het gebruikelijke (versnipperde) aanbod. De 
aandacht verschuiven naar ‘versterken en gezondheid’, waarin wijk, burgers, onderwijs, welzijn, 
werk, gemeente elkaar beter gaan vinden. En samenhangende (basis)zorg waar dat nodig is. Met 
‘ruimte’ en toekomst voor de professional die meer coach dan oplosser wordt.  
De sociale samenhang en betrokkenheid die hiervoor een voorwaarde is, is in onze drie kernen groot. 
Al een aantal jaar staat Bunnik in de top van de gemeentes waar het goed wonen is. Dat is en blijft 
bijzonder maar het is niet vanzelfsprekend. Aan dit sociale fundament is en wordt dagelijks hard 
gewerkt. Dit willen we behouden, versterken en ondersteunen waar nodig. De ondersteuning voor 
mensen in een kwetsbare situatie zien we in eerste instantie komen van het informele sociale 
netwerk rond inwoners, waar nodig aangevuld met (vrijwillige/professionele) ondersteuning vanuit 
algemene voorzieningen en waar dit niet meer past vanuit maatwerkvoorzieningen. Daarom werken 
in het Netwerk BunnikSamen, organisaties en burgerinitiatieven samen op het gebied van sport, 
gezondheid, jongerenwerk, cultuur, vrijwilligerswerk, welzijn voor ouderen, bibliotheek, 
maatschappelijke ondersteuning, zorg, bevordering van cohesie en participatie.  
Dat gaat vanzelfsprekend met vallen en opstaan maar dat gaat ook ieder jaar beter. Daarin houden 
we elkaar scherp: dat de inzet van de individuele organisaties en burgerinitiatieven en van het 
Netwerk als geheel echt het verschil maakt voor onze inwoners. Dat is het uitgangspunt bij onze 
ontmoetingen, bij onze vergaderingen, netwerkbijeenkomsten, nieuwe initiatieven en samenwerking 
met de gemeente. Geen vergadercircuit of bestuurlijke drukte maar resultaten. 
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Organisatie van het Netwerk 
o Het Netwerk BunnikSamen bestaat uit alle organisaties, voorzieningen en (burger)initiatieven 

die het nuttig en vooral ook leuk vinden om elkaar te ontmoeten, elkaar te helpen en -waar 
nodig- met elkaar samen te werken om onze gemeente een plezierige plek te laten zijn en te 
houden voor al onze inwoners. Deelname aan het Netwerk is vrijwillig maar niet vrijblijvend. 
Het Netwerk komt 3 à 4 keer per jaar bijeen om elkaar te ontmoeten, afstemming te 
optimaliseren, waar nodig elkaar te helpen, nieuwe ideeën te ontwikkelen en trends te 
signaleren. 

o Elke organisatie, voorziening en initiatief is en blijft verantwoordelijk voor de eigen activiteiten, 
het eigen beleid en het eigen personeel. 

o De verantwoordelijkheid voor de uitvoering van een aantal gezamenlijke ontwikkelingen ligt bij 
de coördinatiegroep1 van het netwerk. De coördinatiegroep komt periodiek (op het moment dat 
er iets te bespreken is) bij elkaar.  

o Omdat het netwerk zelf geen rechtspersoonlijkheid is, treedt de Stichting Krachtig Krommerijn 
op als penvoerder van het Netwerk BunnikSamen, 

o Ter ondersteuning van de transparantie en openheid is voor de financiële check/fiattering van 
uitgaven een richtlijn vastgesteld.  

 
 
 
 
  

 
1 Organisatie netwerk: 
o We werken met een Coördinatiegroep bestaande uit de voorzitters/vertegenwoordigers van de dragende organisaties (Bunnik 

Beweegt, Cultuurplatform, Huiskamer van Odijk, Jongerenwerk, Krachtig Krommerijn, Kunstenhuis Idea, Welzijn Ouderen (SAB, 
WOO, WOW). 

o De Coördinatiegroep stelt de grote lijnen vast en accordeert bepaalde ‘bestuurlijke’ zaken zoals de subsidievaststelling naar de 
gemeente en inzet van subsidiegelden 
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Inhoudelijke verantwoording 
In deze paragraaf doen we inhoudelijk verslag van onze activiteiten.  
De onderdelen 1 tot en met 4 bevatten het inhoudelijk verslag ten behoeve van de 
subsidievaststelling 2023.  
In de subsidiebeschikking 2023 staan de volgende activiteiten genoemd: 

• Verduurzaming en ontwikkeling van het Netwerk 

• Website BunnikSamen 

• Betrokken buur(t) 
waarvoor we als Netwerk de volgende prestaties moeten leveren: 
In 2023 werkt het Netwerk aan het bestendigen en onderhouden van haar activiteiten en het verder 
versterken van de netwerkstructuur als drager van de activiteiten en de afstemming met het Centrum 
voor Elkaar. 
 
In de onderdelen 5 t/m 13 doen we inhoudelijke verslag van alle andere activiteiten en initiatieven 
van het Netwerk BunnikSamen 
 

Resultaten 
1. Verduurzaming en ontwikkeling van het Netwerk: onze Werkagenda 2023 – 2027 
In 2023 hebben we met zijn allen intensief nagedacht over de vraag welke randvoorwaarden we als 
Netwerk moeten handhaven en/of moeten realiseren om in 2027 zoveel mogelijk inwoners in staat 
te stellen om gezond en gelukkig te zijn, te worden of te blijven. Onze vier Netwerkbijeenkomsten 
zijn daar op gericht geweest. Tijdens die netwerkbijeenkomsten hebben we ervaringen, 
verwachtingen, kritiekpunten, dromen, ambities, ideeën met elkaar gedeeld;  hebben we met elkaar 
gelachen, onze frustraties gedeeld, hebben elkaar aangesproken op de verschillende 
verantwoordelijkheden en op het scherpst van de snede gediscussieerd. Alleen dat proces al was 
zeer de moeite waard. En: het heeft onze Werkagenda 2023 – 2027 opgeleverd. Daar zijn we blij mee 
en ook supertrots op. We zijn enthousiast en gemotiveerd om met deze Werkagenda in de komende 
jaren aan de slag te gaan. 
De Werkagenda 2023 – 2027 is als Bijlage 1 bij dit Jaarverslag gevoegd. 
 
2. Website BunnikSamen 
In 2023 hebben de Werkgroep en de beheerder van de Website BunnikSamen weer veel werk 
verricht. Het gaat dan in grote lijnen om de volgende activiteiten: 
a. Onderhoud en in de lucht houden van de website 

Hulp 
- Beantwoorden van vragen 

- Assistentie bij plaatsen items op de website 
- Instructie op afstand maar ook op het gemeentehuis 

 
Onderhoud 

- Opschonen van berichten en vacatures 
- Contact met Gebied Online (GOL) de provider van onze website 
- Incidenteel aanpassen site Krachtig Krommerijn 
- Subsidieverantwoording 

- Dropbox aanmaken en oproep plaatsen dat iedereen relevante documenten archiveert 
 

b. Promotie 
- Het versturen van de wekelijkse nieuwsbrief (52x) 
- Het plaatsen van geselecteerde items uit de website op Facebook (om de dag) 
- Promotie BS Festival, Zomerschool  
- uitleg GOL aan Energieplatform Zeist Bas Duijkers 
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c. Ontwikkeling 

- Implementatie GezondMeNu (zie ook onderdeel 7) 
- Enquête maken uitzetten en analyseren 
- Meedenken met verschillende organisaties en  
- Meedenken en afstemmen met OenI 

 
d. Website 2.0 

Tijdens het ontwikkelen van de Werkagenda 24-27 voor het Netwerk is op verschillende 
momenten en voor verschillende aspecten geconstateerd dat voor die verdere ontwikkeling van 
het Netwerk de website BunnikSamen de ruggengraat is.  
Onze ambities voor de komende jaren gaan veel verder dan het aan onze inwoners aanbieden 
van een wekelijks activiteitenoverzicht. Wat we willen is dat de website BunnikSamen en onze 
Netwerkbijeenkomsten samen de plek vormen waar we elkaar, zowel fysiek als virtueel, als 
gemeenschap2 kunnen ontmoeten en waar we alle relevante informatie kunnen vinden en 
delen. 
De huidige website is onvoldoende in staat om deze ambitie te ondersteunen.  
 
Daarom is er veel tijd besteed aan het beschrijven en prioriteren van de eisen en wensen voor 
de Website BunnikSamen 2.0. Daarbij zijn de intensieve gesprekken met het bestuur van O&I, de 
organisatie in Bunnik voor de 1e lijnszorg van wezenlijk belang. 
Over dat Plan van Eisen is met verschillende aanbieders overleg gevoerd. De contacten met Mijn 
Buurtje zijn tot nu toe het meest belovend. Die gesprekken worden in 2024 voortgezet. Om die 
transitie mogelijk te maken is een aanvraag ingediend bij het BunnikaanZetFonds die deze 
aanvraag, na een indringend en goed gesprek hierover, van een positief advies aan het College 
van B&W heeft voorzien.  

 
e. Totaal overzicht inzet uren 

 

 
 
  

 
2   Inwoners, organisaties, initiatieven, ondernemers en gemeente 
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3. Activiteitenoverzicht en informatie over alle organisaties en initiatieven in ’t Groentje 
Zoals gezegd speelt de website BunnikSamen een cruciale rol in het informeren van onze 
inwoners over alle activiteiten in onze gemeente en meer specifiek in onze 3 kernen. 
Voor onze inwoners die niet (voldoende) digitaal vaardig zijn publiceren we wekelijks in ’t 
Groentje alles wat er te doen is in de week er na. Vanzelfsprekend gebruiken we daarvoor de 
informatie van onze website als basis. Daarnaast zetten we wekelijks in ‘t Groentje een 
organisatie, een activiteit een nieuw initiatief of een op te lossen probleem in de spotlights.  
 
Het is ons ook dit jaar helaas niet gelukt om voor het vullen van het Activiteitenoverzicht in ’t 
Groentje een/of meer goede vrijwilligers te vinden. Dat is echt heel jammer. Enerzijds omdat we 
een groot deel van onze subsidie in 2023 hieraan hebben moeten uitgeven, anderzijds omdat 
we daardoor eind 2023 het besluit hebben moeten nemen met dit activiteitenoverzicht in ’t 
Groentje te stoppen. Het maken van dit overzicht doet een te groot beroep op onze subsidie en 
’t Groentje wilde ons daarin niet tegemoet komen.  
We handhaven nu het plaatsen van het wekelijkse artikel over een organisatie, initiatief of 
activiteit. Voor het schrijven van deze artikelen is het namelijk wél gelukt om daar drie 
vrijwilligers voor enthousiast te maken. 
Over de vraag hoe we nu alsnog de doelgroep kunnen bereiken die niet beschikt over de nodige 
digitale vaardigheden, gaan we in 2024 verder nadenken. Daarbij kiezen we als vertrekpunt hoe 
we een op zich vervelende beslissing een positieve uitkomst kunnen geven bijvoorbeeld door 
een koppeling te maken met al bestaande initiatieven/spreekuren als IDO, het Digicafé en de 
beide Huiskamers in Odijk en Bunnik. Als mensen daar terecht kunnen, ook om informatie te 
krijgen over wat er allemaal te doen is in een bepaalde week of maand, dan levert dat niet 
alleen de informatie op maar ook (extra) contacten. 
 

4. Betrokken Buur(t) 
Op het terrein van Betrokken Buur(t) moeten we helaas constateren dat hier weinig of niets aan 
ontwikkeling heeft plaatsgevonden. Hiervoor zijn twee redenen:  
voor Betrokken Buurt hadden we een bedrag begroot van ruim € 5.000. In plaats van het 
gevraagde subsidiebedrag van € 15.000 hebben we een subsidie gekregen van € 10.000. Dat 
dwong ons tot het maken van keuzes. Die keuze werd versterkt door het gegeven dat het maken 
van het wekelijkse Activiteitenoverzicht in ’t Groentje veel meer subsidie opeiste dan was 
verwacht (zie onderdeel 3).  
Gelukkig kunnen we ook een paar lichtpuntjes melden op dit onderdeel: 

• In het Zomerschoolprogramma hebben we een aantal Effe Buurten bijeenkomsten op 
kunnen nemen en uit kunnen voeren; 

• We hebben nagedacht over meer structurele Effe Buurten bijeenkomsten en daar ook al 
acties voor uitgezet; 

• In het programma van eisen voor de nieuwe website BunnikSamen 2.0 is het kunnen 
vormgeven aan/ondersteunen van een betrokken buur(t) een belangrijk aandachtspunt; 

• In het Gala-akkoord (zie hieronder) zijn de 3 kernen (en daarbinnen de wijk/buurt) 
belangrijke aangrijpingspunten voor de verbetering van het leefklimaat.  

 
5. Zomerschool 

Ook dit jaar hebben we met veel organisaties, inwoners en burgerinitiatieven een 
Zomerschoolprogramma ontwikkeld en uitgevoerd. De coördinatie van dit programma is 
uitgevoerd door Bunnik Beweegt en Krachtig Krommerijn die hiertoe een deel van hun reguliere 
subsidie hebben ingezet.  
Het is heel fijn en ook wel heel bijzonder om ook dit jaar te kunnen constateren dat het aantal 
deelnames aan de Zomerschool opnieuw gestegen is en we nu uitkomen op ruim 3000. 
Een evaluatie van de Zomerschool 2023 is als bijlage 2 bijgevoegd.  
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6. Gala-akkoord 
In 2023 is het GALA-akkoord tot stand gekomen door een intensieve samenwerking tussen het 
Netwerk BunnikSamen en de gemeente. Bunnik is daarmee een van de weinige gemeentes waar 
inwoners vanaf het begin betrokken zijn bij wat belangrijk is voor hen als het gaat om een 
gezond en actief leven. 
In ons gezamenlijke plan staat de inwoner van Werkhoven, Odijk en Bunnik in het middelpunt: 
wat is voor haar of voor hem belangrijk om zo actief en in alle opzichten gezond te zijn en te 
blijven. Dan gaat het om de ‘hele’ mens in al zijn aspecten en op al zijn leefgebieden. Ja, een 
integrale benadering dus.  
En dat is lastig. Maar het is ons samen ook gelukt om een zo goed mogelijke weg te vinden in 
het woud van regelingen, formats, verantwoordingscriteria en deadlines om die integrale 
benadering zo goed mogelijk als uitgangspunt te nemen. 
Eind 2023 hebben we samen een manier bedacht om uitvoering te gaan geven aan de plannen 
die we in het Gala-akkoord hebben beschreven. Een spannend avontuur waarvan we de 
uitkomst niet weten. Maar we houden elkaar vast in het volste vertrouwen dat het ons links om 
of rechts om gaat lukken om van Bunnik een nog fijnere woonplek te maken dan die nu al is. 
Het Gala-akkoord is als bijlage 3 bij dit verslag gevoegd. 
 

7. Gemeenschapsfonds 
In 2023 zijn we met een groepje mensen uit net Netwerk actief op zoek gegaan naar manieren 
ondernemers, klein en groot, te betrekken bij projecten van het Netwerk  om de lokale 
leefbaarheid en sociale cohesie te bevorderen.  
Dit zou volgens ons op velerlei manieren kunnen gebeuren:  

• door mee te doen in de focusgroepen die gestart gaan worden in het kader van het GALA 
plan en zich gaan richten op bovengenoemde 5 kernopgaven; 

• door inzet en expertise van medewerkers (dat kan eenmalig bv. een bedrijfsuitje naar een 
Bunnikse maatschappelijke organisatie, een dag meewerken bij verzorgingsorganisatie 
Quarijn, of langdurig bv. ITC ondersteuning bij aanpassen website van BunnikSamen, hulp bij 
ontwerp informatiefolder Zomerschool); 

• faciliteiten en locaties aanbieden: voor netwerk vergaderingen, voor specifieke activiteiten, 
of om bewoners kennis te laten maken met het bedrijf; 

• door financiële ondersteuning: het creëren van een BunnikSamen potje, waaruit (naast 
financiering door andere bronnen, bv. de gemeente,  landelijke fondsen en bijdragen van 
bewoners) activiteiten gerealiseerd kunnen worden;  

Iedereen kan verschillende bijdragen leveren naar voorkeur.  Onze planning is om de 
ondersteuning langjarig en structureel te laten zijn. Tegenprestatie is natuurlijk dat de 
ondersteuning van bedrijven benoemd en gepubliceerd zal worden.  
 
In 2023 hebben verkennende gesprekken plaatsgevonden met de voorzitters van BHIK en van de 
Green Business Club aan de hand van deze aandachtspunten en vragen. Op zich staan de 
voorzitters positief ten opzichte van onze doelen, en zijn onze plannen en onze vragen ook in de 
resp. besturen besproken. Het blijkt echter moeizaam om vervolgbesprekingen voor elkaar te 
krijgen. We hebben ook de indruk gekregen dat er bij onze gesprekspartners niet echt een 
motivatie is om het Netwerk actief te gaan ondersteunen. We gaan ons in het nieuwe jaar 
beraden hoe we met dit onderwerp en speerpunt van onze Werkagenda 24-27 verder gaan. 
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8. GezondMeNu3 
GezondMeNu is een tweejarig experimenteel ontwikkelproject in het kader van het ZonMw-
programma Citizen Science and Health om te komen tot een breed gedragen open community 
voor het waarderen van informele leefstijlinitiatieven op basis van de persoonlijke ervaringen 
van en door bewoners in wijken, dorpen en buurten. Zij worden onder meer bereikt via online 
én ‘real life’ buurt- en wijkplatforms, in beheer van bewonersorganisaties, met name in de 
initiële fase aangesloten bij de coöperatie Gebiedonline, en eventueel daarbij ondersteund door 
professionals. 
Het Netwerk levert aan dit experiment haar bijdrage omdat we zoeken naar manieren hoe we,  
al lerend, kunnen verbeteren. 
We denken dat GezondMeNu een bijdrage kan leveren aan onze manier van evalueren en van 
het meten van impact van onze activiteiten bij onze inwoners. 
 

9. Relatie O&I 
Vanuit het bestuur van O&I en vanuit het Netwerk is tijd en energie geïnvesteerd in het leggen 
van een duidelijke relatie tussen de 1e-lijnszorg (o.a. huisartsen, fysiotherapeuten en 
maatschappelijk werk), verenigd in O&I en het zogenaamde ‘voorliggend veld’ waarvan een 
groot aantal vertegenwoordigers, organisaties en initiatieven samenwerken in het Netwerk 
BunnikSamen. 
We verwachten dat het GALA-akkoord en de nieuwe website BunnikSamen 2.0 waarvan O&I 
nadrukkelijk deel uitmaakt, voor een versnelling zal zorgen in de concrete samenwerking waar 
onze inwoners profijt van hebben. Dit vindt nu al plaats in de werkgroep Valpreventie en de 
samenwerking tussen het Multidisciplinaire Overleg Ouderen en de ouderen 
welzijnsorganisaties.   
 

10. Klankbordgroep Traverse 
Op verzoek van de Projectorganisatie die de informatievoorziening en besluitvorming over de 
Traverse begeleidt heeft een deelnemer van het Netwerk BunnikSamen deel genomen aan de 
klankbordgroep Traverse: benader de Traverse niet als een afzonderlijk project maar kijk naar 
deze ontwikkeling in de bredere context van alle ontwikkelingen/problemen/uitdagingen in 
onze gemeente en de kernen in het bijzonder. 
Beschouw de Klankbordgroep niet als een trucje om daarmee een vinkje te kunnen zetten op de 
participatieladder maar benut echt de deskundigheden, de ervaring en de bereidheid om mee te 
denken van onze inwoners. Zij moeten immers verder met de uitkomsten van een eenmaal 
genomen besluit. 
 

11. Literaire Stoel – publiek/private samenwerking 
In 2023 is er een publiek-private samenwerking ontstaan van het Cultuurplatform, Kunstenhuis 
Idea, Boekhandel Van Ravenswaaij en een burgerinitiatief. Door samen te werken wilden deze 
partners uitvinden of er in onze gemeente ruimte is voor regelmatige bijeenkomsten met 
schrijvers en dichters die, na de startfase, ook financieel zelfstandig kunnen worden vervolgd. 
In 2023 zijn er bijeenkomsten geweest voor volwassenen in iedere kern van onze gemeente met 
de schrijvers Suzanna Jansen, Ellen van Rijn en René van Stipriaan. Voor kinderen en jongeren is 
in Bunnik één interactieve bijeenkomst geweest met Ton Meijer over de Draad van Alexander 
Calder. 
Dit eerste jaar heeft de samenwerkingspartners veel geleerd. Met deze evaluatiegegevens 
wordt dit initiatief in 2024 voortgezet. Aan het eind van dat jaar zal in gezamenlijk overleg 
worden bepaald of voortzetting levensvatbaar is  en zo ja, bij welke partner dit initiatief dan zal 
worden geborgd. 

 
3 https://gezondmenu.nl;  

https://www.hu.nl/onderzoek/projecten/gezondmenu-citizin-science-en-leefstijlinterventies  

https://gezondmenu.nl/
https://www.hu.nl/onderzoek/projecten/gezondmenu-citizin-science-en-leefstijlinterventies
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12. Klankbordgroep Kerkenvisie 

Ook vanuit de organisatie die in Bunnik een Kerkenvisie voorbereidt is het verzoek gekomen bij 
het Netwerk om een bijdrage te leveren. 
Onze insteek is hierbij dezelfde (geweest) als bij de Traverse. 
 

13. Zilveren Kruis: versnellen Community Care 
Met het ‘programma community care’ versnelt Zilveren Kruis Zorgkantoor in samenwerking met 
haar aanbieders, samenwerkingspartners en inwonersinitiatieven de ontwikkeling van 
community care in haar 11 zorgkantoorregio’s. Dit programma maakt onderdeel uit van een 
grote beweging van Zilveren Kruis Zorgkantoor ‘van zorg naar gewoon leven’, waarin op diverse 
onderwerpen deze versnelling wordt gestimuleerd: o.a. door de programma’s digitale thuiszorg, 
reablement en de routekaart woonzorgopgave. 
Community care betekent: zorg in de gemeenschap door de gemeenschap. 
En dat is volledig in lijn met de ambities in onze plannen/koers: het Bunnikse GALA/SPUK-plan, 
Werkagenda BunnikSamen, de inzet vanuit de 1e lijnzorg via de Stichting O&I Kromme Rijn en 
vele deelnemende partijen vanuit BunnikSamen. We hebben daarom al op verschillende 
momenten een bijdrage geleverd aan deze beweging en zullen dat blijven doen. 
 

14. BunnikSamenFestival 
Het BunnikSamenFestival is georganiseerd in het kader van het Gezondheidsakkoord voor het 
onderdeel Verenigde Vrijwilligers. Met dit onderdeel willen we iedere vereniging en alle actieve 
vrijwilligers waarderen.  
Verenigingen, gemeente en maatschappelijke organisaties in Bunnik, Odijk en Werkhoven 
trekken hierin samen op en bundelen kennis en krachten voor een vitaal verenigingsleven. 

 
Het doel van het BunnikSamenFestival was om: 
- al onze inwoners warm te maken om vrijwilligerswerk te gaan doen; 
- bekendheid te geven aan alle organisaties die actief zijn in onze gemeente; 
- organisaties de mogelijkheid te geven om te netwerken, van elkaar te leren en om zo nodig 

afspraken te maken om bepaalde activiteiten samen op te pakken. 
 
Er zijn 134 organisaties uitgenodigd, 42 ervan hebben ook daadwerkelijk deelgenomen. 
Gerealiseerde matches vrijwilligerswerk: 8 

  
15. Onsje Geluk 

Begin 2020 is in Bunnik een Gezondheidsakkoord getekend door de gemeente, betrokken 
inwoners, maatschappelijke initiatieven en organisaties en verenigingen. Met veel passie, 
energie en betrokkenheid is gewerkt aan de totstandkoming van dit akkoord. 
Met dit akkoord voor een Bunnik, Odijk en Werkhoven verbinden we sport en bewegen nog 
steviger aan fysieke en mentale gezondheid en sociale kracht.  
Het Gezondheidsakkoord besteedt aandacht aan vier verschillende thema’s: Jong&Gezond, 
Vitale Ouderen, Verenig de Vrijwilligers en Mentale Gezondheid. 
Mede op verzoek van het Centrum voor Elkaar is binnen het thema Mentaal Welzijn de pilot 
‘Onsje Geluk’ opgezet en uitgevoerd, gericht op lotgenoten-contact van inwoners die vervelende 
gebeurtenissen hebben meegemaakt, zoals het overlijden van een dierbare; inwoners die niet 
lekker in hun vel zitten omdat ze zich eenzaam voelen en/of gebrek aan zingeving ervaren.  
De leidraad in deze pilot is: veel dingen in het leven overkomen je zonder dat je er zelf invloed 
op hebt. Je hebt echter wel invloed op de manier waarop je er vervolgens mee omgaat. 
De pilot Onsje Geluk is met drie groepen uitgevoerd. Veel van de deelnemers zijn via het 
Centrum voor Elkaar bij de pilot terecht gekomen.  Het programma heeft een positieve 
uitwerking gehad op alle deelnemers. Alleen al het vinden van herkenning en erkenning heeft 
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gezorgd voor meer mentale weerbaarheid bij alle deelnemers. De zin ‘dat heb ik nog nooit aan 
iemand anders verteld’ is bij elke bijeenkomst wel een keer voorbij gekomen. Voor velen was 
het de eerste keer dat ze op een dieper niveau zichzelf en de ander hebben mogen ontmoeten.  
 
Het Netwerk ziet het programma Onsje Geluk als een van de manieren om dat doel handen en 
voeten te geven. Niet alleen het Centrum voor Elkaar vindt dit programma van belang. Ook is er 
een toenemende interesse vanuit de 1e lijnszorg  (o.a. huisartsen, fysiotherapeuten en 
maatschappelijk werk) voor een dergelijk laagdrempelig programma waar hun patiënten en 
cliënten baat bij zouden kunnen hebben en waardoor de 1e lijnzorg ontlast zou kunnen worden. 
 
Programma Onsje Geluk: verankeren in een verbreed draagvlak. 
Het Netwerk BunnikSamen wil een ‘Onsje Geluk’ een vast programma laten zijn van het aanbod 
waarvan al onze inwoners gebruik kunnen maken. Binnen het Netwerk BunnikSamen denken we 
echter dat er veel positieve effecten zijn te behalen door inwoners te trainen om zelf het 
programma ‘Onsje Geluk’ te kunnen verzorgen. Of dat ook haalbaar is willen we eerst in een 
pilot-situatie verkennen. Om die pilot financieel mogelijk te maken hebben we een aanvraag 
ingediend bij het BunnikaanZet Fonds. De commissie heeft, na een constructief gesprek 
hierover, het college van B&W eind 2023 positief geadviseerd. 

 
16. Huiskamer van Bunnik 

Het CDA heeft tijdens de behandeling van de gemeentebegroting voor 2024 een motie 
ingediend om geld beschikbaar te krijgen voor de inrichting van een huiskamer in Bunnik. De 
gemeenteraad heeft deze motie aanvaard.  
Het Netwerk BunnikSamen, onder de bezielende leiding van Krachtig Krommerijn en 
Kunstenhuis Idea, hebben op het eind van 2023 samen met de maatschappelijke makelaar van 
het Centrum voor Elkaar een vliegende start gemaakt met deze Huiskamer in de ruimte van de 
bibliotheek in Bunnik. In 2024 hopen we gestaag te kunnen werken aan de inbedding en de 
uitbouw van deze Huiskamer.  
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Financiële verantwoording 2023 
 
Inkomsten                    
Subsidie gemeente        € 10.000,00 
 
 
Uitgaven 
 
Website BunnikSamen 
Gebiedonline hosting website       €    1.000,00 
Ondersteuning technisch beheer       €    1.800,00 
Technische functionaliteiten       €        175,57 
 
‘t Groentje 
Onderhouden wekelijkse BunnikSamen pagina     €     7.048,25 
(Activiteitenpagina; wekelijkse artikelenreeks; coaching vrijwilligers) 
 
Netwerk verduurzamen 
Communicatie en vergaderkosten beleidsplan 23-26     €     1.643,55 
        
 
 
Totaal uitgaven         €   11.667,37                
   
 
 
Negatief resultaat: € 1.667,37 

 
 
 
 
 
 
 
Inzet Vrijwilligersuren  
Vanuit de betrokken organisaties en burgerinitiatieven heeft in 2023 een (deels geschatte) inzet van 
ruim 1200 uren op vrijwillige basis plaatsgevonden. (uitgaande van een ‘rekentarief’ van € 25,- per 
uur vertegenwoordigt dat een waarde van € 30.000). 
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Bijlage 1 Werkagenda Netwerk BunnikSamen 24 – 27 en  
Bijlage 3 Bunniks Gezond en Actief Leven akkoord 
zijn als losse bijlages bij dit Jaarverslag gevoegd. 
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Bijlage 2 Evaluatie Zomerschool 
 

Evaluatie Zomerschool 2023 
De Initiatiefgroep Zomerschool is begin 2023 gestart met de voorbereiding van de Zomerschool 
2023. Deze Initiatiefgroep bestaat uit vertegenwoordigers van Bibliotheek Idea, Bunnik Beweegt, 
Cultuurplatform Bunnik, Krachtig Krommerijn, Muziekschool De Kromme Rijn, Seniorenactiviteiten 
Bunnik, aangevuld met een aantal enthousiaste burgers. 
 
Tijdens de gehele voorbereidingsperiode en vooral in de maanden juni, juli en augustus hebben de 
maatschappelijk intermediair van Krachtig Krommerijn en een van de buurtsportcoaches van Bunnik 
Beweegt voortdurend de vinger aan de pols gehouden om in te spelen op alle actuele 
gebeurtenissen, om calamiteiten op te vangen. 
 
Resultaten 
Programma  
1. Aantal activiteiten  

In totaal hebben we 223 activiteiten kunnen plannen en uitvoeren. Ten opzichte van 2022 is dit 
aantal iets gedaald met 5 activiteiten. 
 

2. Aantal aanbieders 
De activiteiten zijn aangeboden door 30 organisaties en individuele burgers. Dat aantal is opnieuw  
gedaald ten opzichte van 2021 toen 52 aanbieders  en van 2022 toen 36 aanbieders het 
Zomerschoolprogramma hebben mogelijk gemaakt. De vermindering ligt vooral op het terrein van 
rondleidingen, effe buurten bij particulieren en bedrijfsbezoeken.  
In 2022 spraken we het vermoeden uit dat we hier te maken hebben met de nasleep van de 
coronacrisis. We moeten os nu afvragen of dit echt zo is en/of dat er toch iets anders aan de hand 
is. De Werkgroep Zomerschool gaat dit onderzoeken. 
 

3. Aard van de activiteiten 
Het programma voor 2023 kende ook dit jaar weer een diversiteit aan activiteiten op het gebied 
van sport/bewegen, cultuur en educatie en ontmoeten/effe buurten.  
Dit jaar is het aantal Effe Buurten plekken bij individuele burgers afgenomen. We vragen ons af 
wat daarvan de oorzaak is.  
Opvallend is ook dat het aantal deelnames aan Effe Buurtenbijeenkomsten in Bunnik (114 
deelnames) structureel nogal lager is dan in Odijk (225) en Werkhoven (264).  
We gaan onderzoeken waardoor dit komt. 
Het aantal activiteiten op het gebied van cultuur en educatie, zeker voor volwassenen, is nog 
minimaal. Daar willen we in 2024 extra aandacht aan gaan besteden.  
 

4. Aantal deelnames 
In totaal hebben onze inwoners 2990 keer deelgenomen aan een activiteit. Dat is een stijging met 
610 deelnames die vooral is toe te schrijven aan de toename van het aantal deelnames aan 
beweeg- en sportactiviteiten.  
De stijgende lijn die we vanaf 2018 zien, zet zich dus nog steeds voort. In 2018 werd er door onze 
inwoners bijna 1100 keer deelgenomen aan de Zomerschool. In 2019 hadden we 1600 
deelnames. In 2020 (het coronajaar) toch nog 1355 en in 2021 in totaal 2246 deelnames, in 2022 
2380 deelnames en in 2023 dus 2990. En dat is een fantastisch resultaat op een inwonersaantal 
van 15.997 (bron CBS januari 2023).  
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Als we kijken naar het aantal deelnames van kinderen en jongeren dan komen we uit op 605 keer. 
Ook hier is sprake van een redelijke toename tov het vorig jaar toen we 514 deelnames konden 
noteren. 
 

Samenvattend 
 

Categorie Aantal 
aanbieders 

Aantal deelnames 

Sport en bewegen                8 2038 (waarvan 294 kinderen en jongeren 

Cultuur en educatie 7 332 (waarvan 311 kinderen en jongeren) 

Ontmoeten/FF buurten 15 620 (waarvan geen kinderen en jongeren) 

Totaal 30 2990 (waarvan 605 kinderen en jongeren) 

 
 
 
Vervoer: bereik van alle inwoners 
Inwoners die aan een activiteit willen deelnemen maar niet beschikken over vervoer naar die 
activiteit kunnen een beroep doen op de Huiskamer van Odijk, de Vrijwillige Hulpdienst Werkhoven 
en Automaatje Bunnik. Deze vervoersmogelijkheid is bekend gemaakt via het Programmaboekje.  

 
 
Publiciteit 
Website 
Dit jaar zijn alle activiteiten bekend gemaakt via de website BunnikSamen. De activiteiten van het 
Zomerschoolprogramma waren herkenbaar aan het logo van de Zomerschool. 
 
Programmaboekje 
Daarnaast is een eenvoudig programmaboekje samengesteld dat via ’t Groentje verspreid is onder 
alle huishoudens in Werkhoven, Odijk en Bunnik. 
 
’t Groentje 
We dachten met ’t Groentje de afspraak te hebben gemaakt dat we in juni het middenkatern zouden 
mogen vullen (vier pagina’s) met het programma van de Zomerschool. Inwoners zouden dat katern 
er dan uit kunnen halen en als een programmaboekje kunnen gebruiken. 
Helaas bleek deze afspraak te berusten op miscommunicatie. Dit katern zou alleen gevuld kunnen 
worden als de Zomerschool daar de normale tarieven voor zou betalen. En dat geld is er niet. 
 
Met behulp van verschillende mensen is het uiteindelijk gelukt om een eenvoudig programmaboekje 
te maken en te kopiëren. Dat is vervolgens op verschillende locaties in onze 3 kernen neergelegd 
zodat onze inwoners een exemplaar gratis konden meenemen. 
 
In  ’t Groentje is, op de pagina van BunnikSamen, het programma onder de aandacht gebracht van al 
onze inwoners via een aantal artikelen over interessante activiteiten en via een weekkalender.  
 
Social media 
Voor publiciteit is dit jaar ook weer uitgebreid gebruik gemaakt van Facebook en Instagram en van de 
websites van de verschillende deelnemende organisaties. 
 
Inzet Krachtig Krommerijn en Bunnik Beweegt 
De Zomerschool 2023 is alleen mogelijk geweest door de inzet van veel organisaties, bedrijven en 
vrijwilligers.  
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De Zomerschool van deze omvang kan niet zonder professionele coördinatie. Dit jaar hebben 
BunnikBeweegt en Krachtig Krommerijn die coördinatie, elk voor 50 uur,  vanuit de eigen begroting 
voor hun rekening genomen.  
De coördinatie betreft: 
a. Werven van de aanbieders 
b. Publiciteit; wekelijkse overzichten in ’t Groentje; artikelen in ‘t Groentje 
c. Maken en verspreiden van het Programmaboekje 
d. Vullen van de website 
e. Aan- en afmeldingen 
f. Standby zijn in de maanden juli en augustus  
 
 
 
Financiën 
De Zomerschool is financieel mogelijke gemaakt door: 
1. de inzet van vele vrijwilligers, organisaties en bedrijven die het aanbod van de Zomerschool 

(vrijwel) belangeloos hebben aangeboden en mogelijk hebben gemaakt. 

2. Bunnik Beweegt en Krachtig Krommerijn die de coördinatie van de Zomerschool, elk voor 50 
uur, voor rekening van de eigen organisatie hebben genomen; 

3. een extra inspanning vanuit Krachtig Krommerijn op het gebied van coördinatie om de tegenslag 
door de miscommunicatie met ’t Groentje op te kunnen vangen. Totale kosten: € 2.420,- 

4. een extra financiering vanuit BunnikSamen voor de plaatsing van de weekkalenders in ’t 
Groentje van € 484,-. 

 
 
DANK! 
Wij danken  

• alle vrijwilligers, organisaties en sponsoren voor hun bijdrage aan de Zomerschool; 

• Automaatje voor het verzorgen van het Vervoer; 

• BunnikSamen voor de extra financiële ondersteuning 

• Bunnik Beweegt en Krachtig Krommerijn voor het beschikbaar stellen van Mieke Hanssen-
Hilhorst en Gento Wagenaar, buurtsportcoaches en  van Bunnik Beweegt en van Femke 
Dotman, maatschappelijk intermediair van Krachtig Krommerijn.  
Zonder hen geen Zomerschool!  
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Bijlage 3 

Evaluatie BunnikSamenFestival 2023 
 
Inleiding 
Het BunnikSamenFestival is georganiseerd in het kader van het Gezondheidsakkoord voor het 
onderdeel Verenigde Vrijwilligers. 
Met dit onderdeel willen we iedere vereniging en alle actieve vrijwilligers waarderen.  
Verenigingen, gemeente en maatschappelijke organisaties in Bunnik, Odijk en Werkhoven trekken 
hierin samen op en bundelen kennis en krachten voor een vitaal verenigingsleven. 
 
Doel van het BunnikSamenFestival 
Het doel van het BunnikSamenFestival was om: 
- al onze inwoners warm te maken om vrijwilligerswerk te gaan doen; 
- bekendheid te geven aan alle organisaties die actief zijn in onze gemeente; 
- organisaties de mogelijkheid te geven om te netwerken, van elkaar te leren en om zo nodig 

afspraken te maken om bepaalde activiteiten samen op te pakken. 
 
Uitgenodigde organisaties 

Uitgenodigden organisaties: Aanmeldingen: Aanwezig: 

134 ( inclusief 10 sport via 
Jesper staan niet op 
BunnikSamen) 

42 39 ( 3 op het laatst afgemeld) 

 
Gerealiseerde matches vrijwilligerswerk 

Organisatie: Wat: 

MaaltijdMaatje Odijk 1 vrijwillige chauffeur  

Automaatje Bunnik 2 vrijwillige chauffeurs 

Huiskamer van Odijk Vrijwilligers 

Vrouwen van Nu 1 Mogelijk deelname aan vrouwen van nu 

Cursusproject 1 vrijwilliger 

 
 
Kosten 

• Uren coördinatie maatschappelijk intermediair 111,5 uur  € 6.745,75 (incl. BTW) 

• Materiële kosten (catering, aankleding, pr en representatie)  € 1.712,47 
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Reacties organisaties ( 12 reacties) 

Organisatie Feedback 
 Automaatje Bunnik Mijn complimenten voor de organisatie en het initiatief. Het was erg leuk om 

erbij aanwezig te zijn. Naast toch aardig wat gesprekken met bewoners en 
vrijwilligers ook de burgemeester eens rustig kunnen spreken. Is ook wat waard 
en hij was erg geïnteresseerd. Daarnaast in ieder geval twee, maar misschien 
drie nieuwe chauffeurs erbij. Verder ook nog gesproken met iemand van de 
huiskamer van Odijk of we toch niet meer kunnen samenwerken. Voor ons was 
de middag zeker nuttig.  Maar, nogmaals petje af voor de organisatie. 
 

Cultuurplatform Voor ons heeft het een gezellige ochtend opgeleverd met drie (extra) personen 

maar verder geen nieuwe aanmeldingen of nieuwe vrijwilligers. Of we het 

volgend jaar weer doen gaan we nog bekijken, wellicht in een andere vorm. 

Proxima Ik zag je mail binnenkomen over het Bunnik Samen Festival en wil daar graag op 
reageren. Wat was het goed geregeld en georganiseerd! Complimenten! Voor 
onze organisatie was het goed om erbij te zijn. We hebben met een aantal 
organisaties een gesprekje kunnen hebben en afspraken mee kunnen maken. 
Ook waren er mensen die langskwamen en meer informatie vroegen over de 

terminale zorg. Dus ja, het heeft zeker iets opgeleverd voor ons als organisatie. 

En we hopen er volgend jaar weer bij te zijn! 

Cursus Project Bunnik Het BunnikSamen festival was goed georganiseerd met sta-tafels, binnen en 

buiten, en goede catering. Leuk ook dat er een paar sprekers waren. Het zou 

m.i. goed zijn geweest als een spreker aandacht had geschonken aan de 

vrijwilligerstest: wat is het? Waarom is het belangrijk die te doen? hoelang duurt 

het? Ik heb leuke contacten gehad maar vooral met mede-deelnemers.Jammer 

dat er weinig belangstelling van het publiek was. En waar ligt dat aan, is dan de 

grote vraag. Onbekendheid van het fenomeen, onduidelijkheid over het doel, is 

dit niet de goede methode om potentiële vrijwilligers te bereiken en 

.........................? Of ik volgend jaar weer zou komen, kan ik nu nog niet zeggen. 

Cultuurplatform Ik ben eerlijk gezegd wel enthousiast over het evenement. Er was veel onderling 

contact en ook wel inwoners. De locatie was perfect. En het weer natuurlijk ook. 

Ik zie het zelf als een mooi moment om het ’seizoen’ te starten. Net zoals de 

kickoff van het Jongerenwerk. Je zou dat ook kunnen doen met de aanbieders 

van kunst, cultuur en creatieve aanbieders. Zo kun je inwoners uitnodigen om te 

zien wat er allemaal op dat vlak te doen is in Bunnik/Odijk/Werkhoven. Net 

zoals de uitmarkt doet. Eerder hebben we dat geprobeerd met Boink 

Theaterschool maar dat was eenmalig wat ons betreft. Als tip: misschien ook 

nadenken om het toch in het weekend te doen of door te laten lopen in de 

avond zodat ook werkende inwoners zouden kunnen komen. 

Handje Helpen • Heeft het festival iets voor je organisatie/bedrijf opgeleverd? 
Ja, bekendheid van andere partijen en samenwerking met andere partijen. 
Nog niet een concrete hulpvrager of vrijwilliger voor zover ik weet maar ik 
denk zeker wel naamsbekendheid.  

• Heb je ideeën voor een volgende keer? 
Een mogelijk idee vanuit de vrijwilligersmarkt in Zeist: daar wordt er een 
boekje gegeven met daarin iedere organisatie die aanwezig is aan iedereen 
die binnenkomt. Men kan dan bij aankomst zien wie er is en bij thuiskomst 
nog eens terugkijken.   

• Wat zou jij anders doen? 
Wachten met opruimen tot de aangekondigde tijd, er kwam vlak voor 17.00 

toch nog een mogelijke vrijwilliger 😊 

• Zou je volgend jaar weer deelnemen? 
Ja, zeker! Ik vond het waardevol om andere partijen te ontmoeten en het 
was goed geregeld.  

Huiskamer van Odijk We zijn erg nieuwsgierig naar:  

• Heeft het festival iets voor je organisatie/bedrijf opgeleverd? 
Nieuwe (kandidaat) vrijwilligers. Netwerkgesprekken. Zichtbaarheid vergroten. 
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• Heb je ideeën voor een volgende keer? 
Meer inwoners aantrekken! 
Het leek dat er meer bezoekers binnen langs de statafels gingen dan buiten. 

Duidelijker communiceren wat BunnikSamen is. Bezoekers bij binnenkomst een 

goodybag meegeven met o.a. flyers van aanwezig organisaties. Was er een 

BunnikSamen statafel? Leuk om samen met het Jongerenwerk te doen! Als je op 

een ander moment in het jaar organiseert dan zou je Maatschappelijke 

Stagiaires kunnen inzetten bij de organisatie, opbouw en afbouw. 

Communicatieplannetje maken voor wie verslag legt over het Festival. Aangeven 

dat per statafel/organisatie 2 personen aanwezig zijn, zodat de statafel altijd 

bemand is. Ruimmmmm van te voren groot onder de aandacht brengen dat het 

BS Festival gaat plaatsvinden. Nodig inwoners echt uit om te komen. Iedereen 

uitnodiging op adres? Flyeren bij de supermarkten in de weken voorafgaand. 

Jongerenwerk De Schoudermantel 
 
 
 
 
 
 

Over het algemeen was ons team positief over de samenwerking. Vooral de 
ijskar was een mooie verbindingsfactor. Als je sec keek naar wat het voordeel 
was om dit samen met de kick-off te doen, dan was de meerwaarde misschien 
iets minder duidelijk, behalve dan dat hier en daar toch ouder tussen de kick-off 
en het Bunnik samen festival zich begaven en heel soms kinderen ook 
meededen met activiteiten die de organisaties van het Bunnik Samen festival 
organiseerden. Dit kan zeker nog verder uitgebuit en verder  versterkt 
worden.  Verder: 

- Zou in de PR volgende keer nog wat duidelijker de samenhang tussen Kick-off 
en Bunnik Samen festival geuit kunnen worden (en achteraf in het verslag :-)).  
- Poster kan wat spannender (was wel duidelijk). 
- Aan de voorkant zou het wat meer duidelijk moeten zijn dat er een leuk 
evenement aan de achterkant van het gemeentehuis is. 
- Misschien kan er volgende keer een klein buitenpodiumpje met muziek of wat 
entertainment bij (presentatie muziekschool, bandje, theater boink voorstelling, 
etc.) dat maakt het nog wat meer een festival idee. 
 

Energiegroep Bunnik Het was een gezellige, goed verzorgde middag. Maar nieuwe contacten heeft 

het ons niet opgeleverd. Ik denk dat qua publiciteit volgende keer nog wat meer 

aandacht mag hebben. Ik heb de indruk dat buiten de kring van genodigden 

maar weinig mensen ervan af wisten. Ik weet niet zeker of we volgende keer 

weer zouden meedoen. Als ECB zijn we so wie so een beetje vreemde eend in de 

bijt naast alle clubs die een sociaal doel hebben. Ook als er meer mensen 

zouden komen zou het voor ons waarschijnlijk weinig opleveren. 

Jeu de Boules Wij vonden het festival bijzonder geanimeerd en gezellig. Best veel mensen 
hebben een bal gegooid. Positieve reacties op onze ‘stand’ (baan, clinic met 
autobanden). Aantal inschrijfformulieren meegegeven een personen en aan een 
paar verenigingen. Paar nuttige contacten.   
Heeft het festival iets voor je organisatie/bedrijf opgeleverd? 
Het heeft bijgedragen aan   bekendheid van de (20) banen en van de vereniging 
bij andere verenigingen (vrijwilligers) en gemeente. Dat is zeker positief. Aan 
ledenwerving draagt het (nog) niet bij. Wij hebben niet de illusie dat formulieren 
ingevuld terugkomen. Bekendheid is voorwaarde, verre van garantie voor 
nieuwe leden. 
Heb je ideeën voor een volgende keer? 
Ja, festival waar verenigingen zich presenteren voor ledenwerving als een soort 
Uitmarkt, met bijvoorbeeld korf van Midlandia, doeltje van Celeritas, clinic van j 
d b, etc. Geen festival voor vrijwilligers maar voor ledenwerving, met opvolging 
in Groentje en promotiemateriaal. Op zaterdag Wat zou jij anders doen? 
Zie hiervoor. Meer richten op ledenwerving. Ik weet dat Rabobank verenigingen 
met (marketing) kennis ondersteunt, er zit ook vast kennis bij verenigingen 
(hockey, voetbal). je zou een paar cases kunnen bespreken (zoals er nu lezingen 
waren voor/door vrijwilligers). 
Zou je volgend jaar weer deelnemen? 
Ja, zeker. Wil ook wel meedenken als daaraan behoefte is. 
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Scouting • Goed georganiseerd op het event zelf 

• Fijn dat we zijn uitgenodigd, naar mijn idee hebben wij onszelf best goed 
kunnen presenteren 

• We hebben contacten kunnen leggen met andere organisaties 

• We waren verrast dat er geen echte sport organisaties waren 

• Er waren niet echt veel bewoners buiten diegenen die een organisatie 
kwamen representeren, dit komt naar ons idee door 

De tijd, 's middags op een werkdag moet de gemiddelde persoon werken en kan 
dus niet komen. We waren voor 5 aan het afsluiten, toen hadden wij onze 
eerste kijker die er niet al met een andere organisatie stond. 
De locatie, het gemeentehuis (zeker de achterkant van het gemeentehuis) ligt 
niet in zicht, en gaat men niet zomaar heen. Een markt als deze werkt het best 
als het op een locatie is waar men toch al langs loopt, zoals een dorpskern. 
Mogelijk is het wel interessant genoeg om volgend jaar weer mee te doen, maar 
niet iets waar wij goed vrijwilligers bij kunnen halen, vooral contacten met 
organisaties. 

Vrouwen van nu We vinden het als geheel een gezellige middag en erg goede verzorgd. We 
hebben met enkele bezoeksters (4)  die  mogelijk interesse hadden in mogelijke 
deelname. Deze dames hebben meer informatie ontvangen maar het heeft nog 
niet tot iets geleid. Het viel ons op dat de aanwezigen hoofdzakelijk zelf als 
vrijwilliger bij een organisatie betrokken waren. Het lijkt ons belangrijk een 
volgende keer te proberen meer " bezoekers" te trekken, de meeste aanwezigen 
waren al druk en zochten geen nieuwe activiteiten.  Het verhaal van de 
vrijwilliger over vrijwilligerswerk was daarom een beetje overbodig. Suggesties 
voor een volgende keer: meer publiciteit, nog meer een markt idee, eventueel 
met korte video presentaties in verschillende ruimtes over wat er alzo in Bunnik 
is en te doen is.  Cursus project misschien hiervoor inschakelen? Foto 
presentatie over Bunnik van  b.v. Karel Bangma over het Jongerenwerk en dan 
zelf laten maken? Op zich willen we wel weer deelnemen, maar ons bestuur 
is  erg op leeftijd, moet fysiek dus wel kunnen.  

Landhuis Amelisweerd Ik vond het prima georganiseerd. Er was ruimte om te netwerken. De 

deelnemers waren erg enthousiast. velen deden hun best om de middag te laten 

slagen. Voor herhaling vatbaar!  

 
 
 
 
 


